
 
                
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

社安号： 
卷宗号： 
  
上诉人 
 
责任雇主 
 
后续雇主 
 
上诉人对<FLA决定邮寄日期>寄出的“上诉审查员决定”提出上诉，该决定涉及上诉人的失业福利申请。上诉
日期为 <上诉提出日期>，由 <上诉人类型> 提出。 
 

委员会上诉 
（对“上诉审查员决定”提出的上诉） 

 
所有向委员会提出的上诉，都应在审查上诉审查员制定之记录中的证据的基础上做出裁决。委员会不会自动

安排此案的听证会。如果任何一方希望举行听证会，以提出额外的证词、证据或进行口头辩论，则必须在本

通知寄出后十四（14）天内，向委员会的书记员提交书面请求，并说明理由。一般来说，委员会的所有听证
会，都是在弗吉尼亚州里士满当面举行。但是，如果各方同意，委员会可允许通过电话会议进行口头辩论听

证会。 
 
在决定是否指示委员会获取补充证据时，委员会的特别审查员应遵循下列准则。只有在以下情况下，委员会

可自行或在任何一方提出请求后，指示获取补充证据： 
1. 肯定地表明，补充证据是(A)实质性的，而不仅仅是累积性的、佐证性的或附带性的，(B)通过适当的努
力无法在先前的听证会上提出，(C)在新的听证会上可能会产生不同的结果；或 

2. 上诉审查员的诉讼记录，不足以使委员会对事实和法律结论做出适当、准确或完整的裁定。 
 
 

本上诉通知书于 <邮寄日期> 寄出。 
 
       
          
                       委员会书记员 
 

 
请阅读文件背面的各方重要信息。 

 

 

 
                
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
An appeal has been filed from a Decision of Appeals Examiner mailed February 19, 2017, concerning the claimant’s 
claim for unemployment benefits. The appeal is dated February 23, 2017 and filed by the liable employer. 
 

COMMISSION APPEALS 
(Appeals from a Decision of the Appeals Examiner) 

 
All appeals to the Commission shall be decided on the basis of a review of the evidence in the record developed by the 
Appeals Examiner. The Commission will not automatically schedule a hearing in this case. If either party wishes a 
hearing to present additional testimony, evidence or oral argument, a written request setting forth the grounds must be 
submitted to the Clerk of the Commission within fourteen (14) days from the mailing of this notice. Generally, all 
Commission hearings are held in person in Richmond, Virginia. However, the Commission may permit oral argument 
hearings to be conducted by conference call if all parties consent. 
  
The Commission’s Special Examiners shall follow the guidelines listed below when determining whether to direct the 
taking of additional evidence by the Commission. The Commission may, on its own motion or upon petition by either 
party, direct the taking of additional evidence only if: 

1. It is affirmatively shown that the additional evidence (A) is material and not merely cumulative, corroborative 
or collateral and (B) could not have been presented at the prior hearing through the exercise of due diligence 
and (C) is likely to produce a different result at a new hearing; or 

2. The record of proceedings before the Appeals Examiner is insufficient to enable the Commission to make 
proper, accurate or complete findings of fact and conclusions of law. 

 
 

This Notice of Appeal mailed on February 23, 2017. 
 
       
                             N. C. Turner  
                       Clerk of the Commission 
 

 
READ THE IMPORTANT INFORMATION FOR EACH PARTY ON REVERSE SIDE. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
雇佣机会均等计划/辅助设施和服务，可应请求向残障人士提供 

 VUIS 2017 年 2 月 14 日 大多数服务可于 www.vec.virginia.gov 查看 A-CLA-010 

COMMONWEALTH of VIRGINIA 
 Virginia Employment Commission 

 
上诉通知书 

Commission Appeals, P.O. Box 26441, Richmond, Virginia 23261-6441 

804-786-4140 · FAX 804-786-9034  

 

A-CLA-010 



 

各方重要信息 
（上诉人和雇主） 

 
每周申请：上诉人应注意，领取福利的资格是每周确定的。重要提示：在上诉未决期间，上诉人要继续按照

说明提交每周申请，以保护继续享有福利的权利。未能及时提交申请，可能会导致福利被拒。如果上诉人收

到福利付款但最终该裁定被撤回，则需要偿还福利。   
 
变更地址和撤回上诉：如果在上诉过程中变更了地址，或者如果上诉方希望撤回上诉，必须立即按照首页顶

部显示的地址通知委员会书记员。向美国邮政部门提交地址变更申请，并不足以变更在委员会记录的地址。 
 
聘请律师： 如果觉得有必要聘请律师，则必须为该服务付费。 您可以拨打 1-866-534-5243 联系所在社区的法
律援助协会，获得免费的法律服务。您也可以拨打 1-800-552-7977 联系弗吉尼亚州律师协会的律师转介服务来
获得律师。如果聘请了律师，则必须将律师的姓名、地址和电话号码，提供给委员会的书记员，地址是：

Virginia Employment Commission, P. O. Box 26441, Richmond, Virginia 23261。 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
本上诉通知书于<日期>邮寄至以下人士： 

 
 


